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Verksamhetsberättelse 2020 
 
Nu är det nästan fyra år sedan Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund (SRFL) bildades och 
vårt fjärde verksamhetsår har nått sitt slut. Ett år som påverkats mycket av Covid-19, med 
inställda utställningar, möten och olika aktiviteter som följd. 
Målsättningen med klubben när den bildades 2017 var att SRFL skulle bli en samlingspunkt 
för ägare och intresserade av den Finska Lapphunden och att medlemmarna skulle känna ett 
värde i att tillhöra SRFL.  
 
Styrelsen före årsmötet 2020  
Styrelsen har under början av året bestått av följande personer:  
Monica Karlsson, Ledamot/ordförande 
Anna-Karin Olsson, Ledamot/vice ordf. 
Anna Eriksson, Ledamot/kassör 
Maria Risberg, Ledamot/Sekreterare 
Maria Nilsson, Ledamot 
Maria Alvehed, Ledamot 
Ann-Charlotte Beckman, Ledamot 
Magdalena Hillergren, 1:a suppleant  
Marie Sjölund, 2:a suppleant 
 
Styrelsen efter årsmötet 2020 
Styrelsen har under resterande året bestått av: 
Monica Karlsson, Ledamot/ordförande 
Magdalena Hillergren, Ledamot/vice ordf. 
Anna Ericsson, Ledamot/kassör 
Maria Risberg, Ledamot/sekreterare 
Maria Nilsson, ledamot 
Maria Alvehed, Ledamot 
Ann-Charlotte Beckman, Ledamot 
Mari Sjölund, 1:a suppleant 
Kerstin Häggblom, 2:a suppleant 
Ann-Christine Ström, 3:e suppleant 
 
 
Revisorer  
På föregående årsmöte blev Olle Bernardtz och Teresa Lejenäs valda till revisorer och 
Annelie Wallmark och Laila Eliasson valdes till revisorssuppleant för SRFL. 
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Övriga positioner  
Avelskommitté (AK) har före årsmötet 2020 bestått av: 
Maria Risberg (Sammankallande) 
Katharina Harvey-Berg  
Anna-Karin Olsson 
Maria Alvehed 
Catrin Wemmer 
Lovisa Fracke 
 
AK efter årsmötet 2020  
Maria Alvehed, (Sammankallande) 
Katharina Harvey-Berg 
Catrin Wemmer 
Lovisa Fracke 
Mikaela Kalitta 
I augusti väljer Catrin Wemmer att avgå. 
 
Tävlingskommittén (TK) före och efter årsmötet 2020 
Annie Gottfridsson 
Stina Silvergren 
Jenny Andersson-Mård 
Maria Alvehed 
 
Medlemmar  
Rasklubben, SRFL, har vid årsskiftet 2020/2021: 
681 medlemmar varav 14 st familjemedlemmar och 7 st utlandsmedlemmar.  
 
Inre verksamhet  
Under 2020 har styrelsen haft tolv styrelsemöten varav ett har varit konstituerande möte. 
Ytterligare ett möte genomfördes 25 oktober med fokus på premiärutgåvan av 
klubbtidningen, Lapphunden. Vi jobbar löpande med uppdateringar på hemsida och mail. , 
 
AK 
Ett tredje medlemsår i The Breed Archive (TBA), ett web baserat program, har tecknats och 
fungerar som arbetsverktyg vid riskanalys av sjukdomar vid kombination av avelsdjur.  
AK jobbar med att färdigställa en reviderad version av RAS på uppdrag från styrelsen. 
AK har under året haft 7 telefonmöten. Uppdaterar TBA regelbundet. 
AK genomförde ett ras- och uppfödarmöte den 14 mars i samband med årsmötet i Upplands 
Väsby. Det planerade mötet i Sundsvall 10 oktober, men blev inställt pga Covid-19. AK har 
också jobbat med kommunikation och information gällande sjukdomsanmälan och 
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avelsstrategi och sammanställt presentationer till ras och uppfödarmöten på uppdrag från 
styrelsen. 
 
 
 
Ett raskompendium är påbörjat och fortgår i skrivande stund. 
En ansvarig utgivare för SRFL har tillsats och det planeras lägga ut sjukdomslistor, likt de som 
finns i Finland. 
 
TK 
Tävlingskommittén har haft ett telefonmöte under 2020. De har på uppdrag av styrelsen lagt 
årets tävlingar gällande år 2020 på is, då alla inte har kunnat tävla på lika villkor i vårt 
avlånga land. 
 
WK 
Uppstart av en Webkommitté har gjorts inför nystart av klubbtidningen Lapphunden. 
 
Både AK TK och WK jobbar på uppdrag av styrelsen och har ingen egen beslutsrätt.  
 
Yttre verksamhet  
SRFL har medverkat i Svenska Lapphundklubbens rasmontrar på My Dog januari 2020. 
Dessvärre blev den planerade Hundmässan i Stockholm december 2020 inställd där SRFL 
också skulle medverkat.  
Nyhetsbrev har skickats ut till medlemmar kontinuerligt.  
Tidningen Lapphunden gavs ut med ett julnummer. 
En Online-utställning har genomförts där domare Jessica Björling Brännlund jobbade med en 
bedömning av bilder som skickats in av deltagare, något som var mycket uppskattat. Detta 
publicerades senare på hemsidan och Facebook. 
 
Ekonomi  
Vi har använt oss av Fortnox digitala bokförings och redovisningstjänster, vilket har bidragit 
till vissa kostnader. Vi har sedan tidigare en klubbförsäkring för SRFL hos SKK. Nytecknande 
sker den 1 juli varje år. 
Reseersättning och logi har också utgått. 
SRFL har intäkter från medlemskap 80 kr/medlem, resterande 220 kr tillfaller SLK. 
En fond som förvaltats av SLK avslutades och pengarna fördelades till rasklubbarna beräknat 
på antal registrerade medlemar. 
 
Slutord  
Sammanfattningsvis har vi haft ett annorlunda och märkligt år pga Covid-19 men vi hoppas 
på att det snart blir bättre och att vi snart kan ses igen. Vi samarbetar bra och har haft goda 
möjligheter att arbeta ihop oss till en väl fungerande styrelse. 
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Digitalt signerad av ledamöterna via Kivra 
 
2021-02-18 
 
 
………………………………………………..  ………………………………………………… 
Monica Karlsson, ordförande  Magdalena Hillergren, vice ordf. 
 
 
 
………………………………………………..  ………………………………………………… 
Maria Risberg, sekreterare   Anna Ericsson, kassör 
 
 
 
…………………………………………………  ………………………………………………… 
Maria Nilsson, ledamot   Maria Alvehed, ledamot 
 
 
 
……………………………………………………  ……………………………………………… 
Ann-Charlotte Beckman, ledamot  Kerstin Häggblom, suppleant 
 
 
 
…………………………………………………..  ………………………………………………. 
Mari Sjölund, suppleant   Ann-Christine Ström, suppleant
   
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


